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Først så vil vi gerne sige en stor tak til vores fest udvalg og vores grønne udvalg,  

for en dejlig dag den 29. 

 

Det var rigtigt rartt at se så mange, der støttede op omkring vores grønne dag, og gav en hånd 

med til at få hele Hyldekærparken til, at se sommer klar og godt ud, vi har fået lavet rigtigt 

meget, hvilket man tydligt kan se når man går rundt i Hyldekærparken. 

Så nu  giver god mening, at vi alle nu ser på vores egne grunde og det område rundt om, vi 

selv skal holde, for at se efter om det ikke også kunne trænge til en kærlig hånd, om ukrudtet 

er skudt så meget i vejret at det bør fjernes, om fliserne ikke skulle rettes lidt op, og om nogle 

af trær eller buske skulle beskæres. 

Vi har fået repereret vores legestativ, der desværre har været udsat for hærværk, og håber at 

vi alle vil være med til at holde et åbent øje, da der desværre har været, flere tilfælde af 

hærværk, også boldbanen har været udsat. 

Efter en god grøn dag havde vi en rigtig dejlig fest, i carportene på den nederste vej. 

Vejret var med os, Festudvalg med hjælpere, havde sørget for borddækning, afskærming, 

udsmykning, musik, øl, is, og dejlig mad til den helt store guld medalje, og ydermere var der 

sat en hoppeborg op, til alle ungernes store fryd, ja faktisk stod den der hele dagen. 

Tak til alle dem der gjorde det muligt at få så dejlig en dag. 

Vi vil slutte af med at ønske alle en dejlig sommer, der nu endelig ser ud til at få fat, og lad os 

håbe at det bliver en dejlig lang en af slagsen. 
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